

## 温室气体排放核查声明

证书号: 114GHG250025

## 本核查声明:

被核查单位:惠州宇新新材料有限公司被核查单位地址:广东省惠州市大亚湾霞涌街道电厂路6号

核查依据: ISO 14064-1:2018

核查结论:

• 惠州宇新新材料有限公司温室气体排放核查报告表明惠州宇新新材料有限公司在 2024 年 1月1日—2024 年 12月 31日的温室气体排放量为 2701752.4718 吨二氧化碳当量。

排放类别	核证值(如 tCO <sub>2</sub> e)
直接温室气体排放[类别 1]	2990705. 1107
外购能源的间接排放[类别2]	<del>-288952</del> . 6389
运输中的间接温室气体排放[类别 3]	属于非重大间接排放,未量化
组织使用的产品的间接温室气体排放[类别 4]	属于非重大间接排放,未量化
与使用组织产品有关的间接温室气体排放[类别 5]	属于非重大间接排放,未量化
其他来源的间接温室气体排放[类别 6]	属于非重大间接排放,未量化
经量化的温室气体总排量	2701752. 4718

◆ 该声明不存在实质性偏差,公正地表达了温室气体数据和信息。

发证日期: 2025年04月24日

签发: 美风茄



本证书信息可在北京东方纵横认证中心有限公司网站(www.eacc.com.cn)上查询。 地址:北京市通州区中关村科技园区通州园金桥科技产业基地景盛南四街17号121号楼 层101102





公众至



## GREENHOUSE GAS EMISSION VERIFICATION STATEMENT

Certificate No.: 114GHG250025

## The Verification Statement:

The verified unit: Huizhou Yussen Materials Co., Ltd.

The verified unit address: No. 6 Dianchang Road, Xiachong Street, Daya Bay, Huizhou City,

Guangdong Province, P.R. China

Verification Basis: ISO 14064-1:2018

**Verification Conclusions:** 

• The greenhouse gas emission verification report of Huizhou Yussen Materials Co., Ltd. shows that the greenhouse gas emissions of Huizhou Yussen Materials Co., Ltd. from January 1, 2024 to December 31, 2024 were 2701752.4718t of CO<sub>2</sub> equivalent.

Emission Category	Certified Value (eg.tCO <sub>2</sub> e)
Direct Greenhouse Gas Emissions [Category 1]	2990705.1107
Indirect Emissions of Purchased Energy [Category 2]	-288952.6389
Indirect Greenhouse Gas Emissions in Transportation [Category 3]	Non-significant indirect emissions, not quantified
Indirect Greenhouse Gas Emissions from Products Used by Organizations [Category 4]	Non-significant indirect emissions, not quantified
Indirect Greenhouse Gas Emissions Related to the Use of Organizational Products [Category 5]	Non-significant indirect emissions, not quantified
Indirect Greenhouse Gas Emissions from Other Sources [Category 6]	Non-significant indirect emissions, not quantified
Quantified Total Greenhouse Gas Emissions	2701752.4718

• This statement does not contain any substantial deviation and fairly presents the greenhouse gas data and information.

Date of issuance: Apr. 24, 2025

Issued by: We Forgre



Beijing East Allreach Certification Center Co., Ltd.

The information of this certificate is available at EACC website(www.eacc.com.cn).

Address:lst Floor, No. 121 Building, No. 17, Jingshengnansi Street, Jinqiao Science & Technology
Industrial Base, Tongzhou Park of Zhongguancum Science & Technology Zone, Tongzhou Distriet,
Beijing 101102



official account